
Verksamhetsberättelse för Ryssby SPFSeniorer för verksamhetsåret 2021 

 
Styrelsen har under året bestått av följande personer: ordf. Gunnar Andersson, sekr. 

Gudrun Roslund, kassör Ulla Johansson. 

Övriga ledamöter: Ing-Marie Perzon, Sven-Olof Sjöholm och Kerstin Svensson. 

Suppleanter: Ing-Marie Johansson och Sven-Göran Salomonsson.  

Firmatecknare: Gunnar Andersson och Ulla Johansson. 

Representant för KPR (kommunens pensionärsråd): Gunnar Andersson med Sven- 

Olof Sjöholm som ersättare.  

Ombud på distriktets årsmöte: Inger Andersson och Kurt Lundberg och ordf. Gunnar 

Andersson. 

Ombud vid samorganisationen: Gunnar Andersson och Sven-Olof Sjöholm.  

Studieansvarig, friskvårdsansvarig och rekryteringsansvarig: Styrelsen.  

 

Trafikansvarig: Gunnar Andersson. 

 

Försäkringsansvarig: kassören Ulla Johansson. 

 

Hörselombud: Kerstin Svensson. 

 

Bouleansvarig: Göran Modig och Per Gunnarsson. 

 

Sångledare: Gudrun Roslund.  

 

Programrådet: Gunnar Andersson, Ing-Marie Perzon, Gudrun Roslund och Ing-

Marie Johansson. 

 

Resekommittén: Gunnar Andersson, Ing-Marie Perzon, Gudrun Roslund och Ulla 

Johansson. 

 

Marknadsansvarig: Ing-Marie Perzon. 

 

Valberedningen: Inger Andersson och Iréne Johansson. 

 

Styrelsen har under året haft 8 styrelsemöten samt årsmötet.  

Under våren låg vi lite lågt med möten inomhus men vi provade med promenader 

med början den 17 mars från Gunnars stuga vid Ryssbysjön. Tyvärr så sinade 

intresset så det ebbade ut.  

Den 1 april hade vi äggjakt med frågerunda, också från Gunnars stuga. 



Programmet i övrigt har varit: 

Den 17 juni årsmöte i hembygdsparken med servering och allsång.  

Den 8 juli sommarfest i hembygdsparken med Mildred Persson som sjöng och 

spelade. 

Den 26 augusti skulle vi varit i Ryssbygårdens trädgård men fick flytta inomhus på 

grund av vädret och då hette programmet ”sommarsång och saxofonslingor” med 

Charlotte Polson och Nicola Johansson. 

Den 30 september fick vi höra om Berlinmurens tillkomst och fall. 

Den 28 oktober berättade Sven Idofsson om att möta nya människor varje dag. 

Det sista mötet för året var den 9 december i Ryssbygården med jultallrik och 

underhållning av Johnny Eliasson. 

För övrigt besökte vi Piggaboda kvarn den 29 juli och hade en trevlig eftermiddag 

med tipsrunda och gott kaffe.  

Vi deltog i Hjärnkoll i Alvesta den 16 augusti och vi har varit med i 

samverkansgruppen här i Ryssby.  

Den 22 september invigde vi vårt nya IOP-bibliotek och då bidrog vi med 1000:- till 

ett stipendium till Fanny Roos, som var med vid invigningen.  

Den 7 oktober gjorde vi en utflykt till Gräddhyllan och åt en god lunch. 

Den 11 november åt vi en god lunch på Ryssbygymnasiet.  

 

Utöver allt detta hade vi den 23 september whiskeyprovning på Ryssby hotell och 

den 19 oktober vinprovning på samma lokal. 

 

Styrelsen vill tacka alla medlemmar för visat förtroende under det gångna året och 

hoppas nu att allt kan återgå till det normala. 

 

Väl mött igen. 

Ryssby den 22 februari 2022 

 

…........................................           …................................      ….................................. 

 

…........................................          …..................................      ….................................. 

 


